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Inledning 
Skolinspektionen har med stöd i 26 kap. 19 och 20 §§ skollagen (2010:800) 
genomfört en tematisk kvalitetsgranskning av skolors arbete med extra 
studietid på mellan- och högstadiet. Granskningen på Alfredshällskolan 
genomfördes under vårterminen 2024. 

Vid granskningen identifierade Skolinspektionen två utvecklingsområden 
som angetts i beslut den 9 april 2024. 

Skolinspektionen har begärt att huvudmannen för Alfredshällskolan senast 
den 27 september 2024 ska redovisa till Skolinspektionen vilka åtgärder 
som vidtagits utifrån identifierade utvecklingsområden. Lomma kommun 
har inkommit med en sådan redovisning den 21 oktober 2024. 

 

Beslut efter uppföljning: 
Skolinspektionen bedömer vidtagna åtgärder på följande sätt: 

Rektors kommunikation om och bemanning av extra studietid 

Lomma kommun har vidtagit tillräckliga åtgärder för att höja kvaliteten 
på arbetet vid skolenheten.  

 

Undervisningens genomförande 

Lomma kommun har påbörjat ett arbete som ligger i linje med 
Skolinspektionens bedömning av vad som behövs för att höja kvaliteten 
på arbetet vid skolenheten. 

 

Skolinspektionen förutsätter att huvudmannen tar ansvar för ett fortsatt 
utvecklingsarbete. Skolinspektionen avslutar därmed granskningen. 
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Motivering 
 

Rektors kommunikation om och bemanning av extra studietid 

Bedömningen var att ett utvecklingsarbete behövde inledas inom följande: 

• Rektorn behöver i sin kommunikation med lärarna förtydliga att 
lärarna särskilt bör uppmuntra elever som har stora behov av den 
extra studietiden och att dessa behov kan se olika ut. 

 
Av huvudmannens redovisning framgår att rektorn tillsammans med 
lärarna har diskuterat vikten av att uppmuntra elever som har stora behov 
av den extra studietiden. Rektorn har också påmint om vilka möjligheter 
som skapas för eleverna i och med den extra studietiden. Av redovisningen 
framgår vidare att fler studiegrupper inom extra studietid har skapats för 
att utveckla elevernas kunskaper, exempelvis i matematik. Enligt 
skolenhetens egen utvärdering har de insatser som gjorts inneburit att fler 
elever har fått extra studietid och därmed stöd och hjälp med sitt 
skolarbete. Det är dock enligt huvudmannen för tidigt att se tydliga effekter 
av de insatser som gjorts.  
 
Sammantaget bedömer Skolinspektionen att de insatser som redovisats 
inom bedömningsområdet är tillräckliga för att höja kvaliteten på arbetet 
vid skolenheten.  
 
 
Undervisningens genomförande 

Bedömningen var att ett utvecklingsarbete behövde inledas inom följande: 

• Lärarna behöver tillsammans utveckla arbetet med att informera 
och uppmuntra eleverna utifrån deras olika behov till att delta i den 
extra studietiden.  

 
Av inkommen redovisning framgår att lärarna i årskurs 4–6 har haft 
gemensamma diskussioner om den extra studietiden. Skolan har också sett 
över sina rutiner avseende information till elever och uppmuntran om att 
delta i extra studietid. Detta gäller exempelvis information på mentorstid, 
utvecklingssamtal samt föräldramöten. Skolan har även skapat 
informationsaffischer om den extra studietiden.  
 
Skolan ser att fler elever deltar i extra studietid än tidigare. Rektorn ser 
också att elever i större utsträckning än tidigare går till andra lärare än 
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deras ordinarie mentor. Sammantaget är det enligt huvudmannen för tidigt 
att avgöra vilken inverkan det har på elevernas samlade måluppfyllelse.  
 
Sammantaget bedömer Skolinspektionen att de åtgärder som redovisats 
ligger i linje med vad som behövs för att höja kvaliteten på arbetet vid 
skolenheten. Dock framgår inte närmare av huvudmannens redovisning hur 
skolenheten informerar om den extra studietiden som en möjlighet till 
utmaningar och fördjupning. Huvudmannen uppger att skolenheten visar 
en god måluppfyllelse. Det är därför viktigt att informera och uppmuntra 
även elever som kommit längre i sin kunskapsutveckling att delta i extra 
studietid. Det är därför av vikt att arbetet fortsätter.  
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